
RM 0052-5-28/09
PROTOKÓŁ Nr 28/09

z XXVIII Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 18 września 2009 roku.

Ad. 1 - 5 
-    otwarcia XXVIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

-   w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

-   quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski;

-   na sekretarza XXVIII sesji powołana został radny, Pan Grzegorz Woźniak;

-  Pan Piotr Siutkowski zaproponował zmianę porzadku obrad i wprowadzenie do jej programu 

    podjęcie dwóch uchwał: 1. zmieniającej uchwałę Nr XXII/119/09 Rady Miejskiej w Piotrkowie 

    Kujawskim z dnia 18 marca 2009 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli; 

    2. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli. 

-  zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

    przyjęciem), 

-  protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

    przyjęciem).

Ad. 6  

- Pani Jolanta Zalesińska odczytała Uchwałę Nr 149/2009 Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2 września 2009 roku w sprawie wyrazenia opinii  o 

przedłożonej  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  informacji  o  przebiegu 

wykonania budżetu Miasta i Gminy za pierwsze półrocze. Kserokopia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.

Ad. 7 a - g

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego  Systemu 

Profilaktyki  i  Opieki  nad  Dzieckiem  i  Rodziną  na  lata  2009  –  2015.  Pytań  nie  było.  Radni 

przystąpili  do głosowania.  Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem 

uchwały  głosowało  13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwałę 

przyjęto jednogłośnie.
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-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie 

porozumienia  z  Miastem  Włocławek  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  przeznaczeniem  na 

prowadzenie  działań  związanych  z  usuwaniem  następstw  nadużywania  alkoholu  przez 

mieszkańców Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, 

uchwałę przyjęto jednogłośnie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej 

Powiatowi  Radziejowskiemu  z  przeznaczeniem dla  SP ZOZ Radziejów.  Pytań  nie  było.  Radni 

przystąpili  do głosowania.  Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

Na obrady przyszła Radna – Pani Teresa Kowalska, od tej pory w głosowaniach brało udział 14 

Radnych.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  spółki  z  ograniczoną 

odpowiedzialnością  pod  nazwą:  Międzygminne  Przedsiębiorstwo  Rekultywacji  Składowisk 

Gminnych „Rekultywacja” Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku.

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  wyjaśnił,  iż  spółka  powstaje  z  myślą  rekultywacji  wysypiska 

znajdującego się w naszej gminie oraz w pozostałych gminach, które przystąpią do spółki. Gminne 

wysypiska  odpadów  komunalnych  muszą  być  zamknięte,  a  na  gminach  spoczywa  obowiązek 

przeprowadzenia ich rekultywacji. Powstał więc pomysł aby obowiązek tn powierzyć spółce, gdyż 

wtedy będzie większa możliwość pozyskania środków na ten cel.

 Radni  przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały w sprawie weksla „in blanco” na zabezpieczenie 

dofinansowania  ze  środków  Funduszu  Rozwoju  Kultury  Fizycznej.  Pytań  nie  było.  Radni 

przystąpili  do głosowania.  Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia 

budżety Miasta i  Gminy Piotrków Kujawski  na rok 2009. Pytań nie  było.  Radni  przystąpili  do 

głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.
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-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXII/119/09  Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 18 marca 2009 r. w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli. Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kryteriów  i  trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli. 

-  Pan  Jarosław  Waszak  wyjaśnił,  iż  Wojewoda  pismem  skierowanym  do  Starostó,  Wójtów  i 

Burmistrzów wskazał na nieprawidłowości w regulaminach wynagradzania nauczycieli w aspekcie 

trybu  przyznawania  nagród.  Jego  zdaniem  tryb  przyznawania  nagród  powinien  być  określony 

odrębną  uchwałą.  Uchwały wprowadzone  na  dzisiejszej  sesji  do  porządku  obrad  nie  zmieniają 

dotychczasowych ustaleń w kwestii trybu przyznawania nagród nauczycielom.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

Ad. 8
-  Pani  Arleta  Petek wniosław interpelację  w sprawie zaproszenia  na kolejną sesję  Komendanta 

Powiatowego Policji w Radziejowie z uwagi na koniecznośc poinformowania go o tym, iż policja 

nie interesuje się tym, iż na ul. 1 Maja nagminnie się źle parkuje, co zagraża bezpieczeństwu ruchu.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż ten temat wciąż powraca i lepiej byłoby chyba zaprosić 

w tej sprawie szefa drogówki a nie samego Komendanta.

Ad. 9
-  Pan  Zenon  Chęsy  powiedział,  iż  chodni  budowany w  Nowej  Wsi  usytuowany  jest  poniżej 

poziomu jezdni. Powiedział także, że osoby niepełnosprawne korzystające z zajęć odbywajacych się 

w  Warsztatach  Terapii  Zajęciowej  wykonują  prace  porządkowe  wokół  budowanego  chodnika. 

Zapytał kto za to odpowiada.

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż chodnik w Nowej Wsi budowany jest przez Starostwo 

Powiatowe, tak więc może Radni Powiatowi, obecni na sesji, odpowiedzą na pytanie zwiazane z 

budowa chodnika.  W sprawie prac wykonywanych przez osoby niepełnosprawne Pan Burmistrz 

powiedział,  iż prace te są wykonywane dla polepszenia estetyki otoczenia budynku WTZ-ów, za 

porozumieniam ze Starostą.

- Pan Edward Kubisiak powiedział, iż zdaje sobie sprawę z tego, iż chodnik budowany w Nowej 

Wsi  budzi  kontrowersje,  ale  okazuje  się,  iż  jest  on  budowany zgodnie  z  planami  i  ze  sztuką 

budowlaną.  Chodnik wznosi  się o 3 cm nad jezdnię.  Obecnie nie jest  on usytuowany niżej  niż 

jezdnia,  może  tak  się  stać  gdy  na  jezdni  zostanie  wylana  warstwa  asfaltu.  Odnośnie  prac 
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wykonywanych wokół  chodnika przez osoby niepełnosprawne odpowiedział,  iż  pracują oni tam 

jedynie dla poprawy estetyki otoczenia budynku WTZ-ów, sieją trawę, wyrównują teren, malują 

siatke ogrodzenia i sadzą krzewy, Nie wykonują oni żadnych ciężkich prac.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  poprosił  przedstawiciela  Izby  Rolniczej  –  Pana  Tomasza  Kocenta  o 

wyjaśnienie zebranym co Izba Rolnicza robi w kwestii niskich cen zbóż na rynku krajowym.

- Pan Tomasz Kocent powiedział,  iż  Izba Rolnicza robi w tej  kwestii  co może.  Wysłano w tej 

sprawie pismo do Ministra Rolnictwa i jeszcze innych osób. Jednak tak naprawdę należy zauważyć, 

że sam Minister niewiele może zrobić w tej sprawie gdyż mamy w Polsce wolny rynek i nikt nie 

może podyktować nikomu ile ma zapłacić za dany towar.

- Pan Mirosław Skonieczny dodał, iż sytuacja w rolnictwie jest bardzo zła, ceny zbóż są niższe niż 

w ubiegłym roku.  Komisja  Rolnictwa  Sejmu RP skierowała  wniosek  do  Ministra  Rolnictwa  o 

uruchomienie  skupu interwencyjnego zbóż,  także z  przeznaczeniem na biopaliwa,  jest  to  chyba 

jedyne wyjście aby zdjąć nadwyżkę zbóż z rynku rolnego.

- Pan Tomasz Paradziński  dodał,  iż  skup interwencyjny dotyczy głównie przenicy,  natomiast  w 

naszej gminie dominuje żyto, więć nie rozwiążą się nasze problemy.

Ad. 10
– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.30

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXVIII Sesji RM:
                                                                                                 Grzegorz Woźniak
                                                                                           .........................................
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